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PROTOKÓŁ Nr XXII/2017

z sesji Rady Gminy Wilczęta odbytej

w dniu 28 kwietnia 2017 r.

Ad. pkt.  1 – otwarcie obrad.

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Pani Krystyna Kaczyńska, która
powitała radnych oraz zaproszonych gości: Panią Beatę Andrzejczuk – Wójta Gminy,
Panią Monikę Gońca – Skarbnika Gminy, Pana Krzysztofa Kowalskiego – Sekretarza
Gminy, kierowników jednostek organizacyjnych Gminy, sołtysów sołectw oraz przybyłą
na salę publiczność.

W dniu 2 kwietnia 2017 r. odbyły się w naszej gminie wybory uzupełniające do Rady
Gminy Wilczęta w okręgu Nr 10 (Słobity-Stacja, Góry). Proszę pana Ryszarda  Żemiera
– Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej o przedstawienie informacji z wyników
wyborów – informacja stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.

Dziękuję.

Stwierdzam, że nabycie prawa radnego wiąże się z wcześniejszym złożeniem ślubowa-
nia. Proponuję, aby ślubowanie odbywało się w następujący sposób: odczytam rotę ślu-
bowania, a pani Katarzyna Maria Grzegorzak-Szeluga wypowie wg swojego wyboru,
słowo „ślubuję” lub zwrot „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”.

Czy są inne propozycje? Z uwagi na brak innych propozycji przystąpiono do ślubowa-
nia.

Przewodnicząca Rady odczytała rotę ślubowania:

"Wierny  Konstytucji  i  prawu  Rzeczypospolitej  Polskiej,  ślubuję  uroczyście
obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na wzglę-
dzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców".

a następnie Pani Katarzyna Grzegorzak-Szeluga złożyła ślubowanie wypowiadając sło-
wo „Ślubuję”.

Przewodnicząca Rady podziękowała za złożenie ślubowania i stwierdziła, że od tej chwili
jest pani pełnoprawnym radnym Rady Gminy Wilczęta oraz poprosiła o potwierdzenie
złożenia ślubowania podpisem, co stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt.  2. – stwierdzenie prawomocności obrad.

Na podstawie listy obecności radnych Przewodnicząca Rady stwierdziła, że sesja jest
prawomocna, ponieważ na 14 radnych w obradach uczestniczy 12 – lista obecności sta-
nowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt. 3. – Zatwierdzenie porządku posiedzenia.

Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek sesji:
1. Otwarcie obrad. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przedstawienie porządku obrad oraz przegłosowanie wniosków o jego uzupełnie-

nie lub zmianę.
4. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy. 
5. Interpelacje i zapytania radnych.



6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/6/14 Rady Gminy Wilczęta z
dnia 26 listopada 2014 r.

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w WPF na lata 2017-2025.
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na 2017 r.
9. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ście-

ków;
10. Projekt uchwały w sprawie ustalenia dopłaty dla odbiorców usług zbiorowego 

odprowadzania ścieków;
11. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w 

wodę.
12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
13. Wnioski i oświadczenia radnych.
14. Zakończenie obrad.

Radna Lilla Kaczorek-Niska – Proszę o wprowadzenie do porządku sesji jako pkt 12
„12. Zmiany Planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2017 rok”.

Przewodnicząca Rady – Jeżeli nie ma więcej wniosków co do zmiany porządku obrad,
przystąpimy do przegłosowania wniosku zgłoszonego przez radną Lillę Kaczorek-Niską.
Głosowanie: 12 „za”.
Stwierdzam, że porządek obrad dzisiejszej sesji został zmieniony przez wprowadzenie
dodatkowo w/w punktu.

Ad. pkt. 4. – przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Protokół z poprzedniej sesji Nr XXI/2017 z dnia 31 marca 2017 r. przyjęto jednogło-
śnie w głosowaniu jawnym (w głosowaniu udział wzięło 12 radnych), bez odczytywania.

Ad. pkt. 5. – Interpelacje i zapytania radnych.

Nie ma

Ad. pkt. 6. – zmiany uchwały Nr I/6/14 Rady Gminy Wilczęta z dnia 26 listopada 2014 r.

Z treścią projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/6/14 Rady Gminy Wilczęta z
dnia 26 listopada 2014 r zapoznał zebranych Pan Ryszard Żemier – Pracownik Urzędu
Gminy. Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu.

Projekt uchwały dotyczy uzupełnienia składu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wilczęta. 
Do pracy w Komisji Rewizyjnej zgodę wyraziła Radna Katarzyna Grzegorzak-Szeluga.

Z uwagi na brak głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod
głosowanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto jednogłośnie w głosowaniu jaw-
nym (w głosowaniu udział wzięło 12 radnych) jako uchwałę Nr XXII/140/17 stano-
wiącą załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu

Ad. pkt. 7. – zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilczęta na lata 2017 -
2025.

Z treścią projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Wilczęta na lata 2017-2025 zapoznała zebranych Pani Monika Gońca – Skarbnik Gminy.
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:

1. Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

2. Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.



3. Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Dyskusji i wniosków nie było

Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod głosowanie powyższy projekt uchwały,
który przyjęto jednogłośnie w głosowaniu jawnym (w głosowaniu udział wzięło 12 rad-
nych) jako uchwałę Nr XXII/141/17 stanowiącą załącznik Nr 7 do niniejszego proto-
kołu.

Ad. pkt. 8. – zmiany w budżecie gminy na 2017 r.

Z treścią projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2017 r. zapoznała
zebranych Pani Monika Gońca – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały stanowi załącznik Nr
8 do niniejszego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:

1. Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

2. Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

3. Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Dyskusji i wniosków nie było

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod gło-
sowanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto jednogłośnie w głosowaniu jawnym
(w głosowaniu udział wzięło 12 radnych) jako uchwałę  Nr XXII/142/17 stanowiącą
załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt. 9. – taryfa za odprowadzanie ścieków.

Z treścią projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadza-
nie ścieków zapoznał zebranych Pan Łukasz Korneluk – Dyrektor Zakładu Komunalnego
w Wilczętach. Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:

1. Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

2. Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – decyzja nieroz-
strzygnięta – 4 radnych „wstrzymało się”.

3. Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Po przeprowadzeniu dyskusji przystąpiono do głosowania.
Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod głosowanie powyższy projekt uchwały,
który przyjęto w głosowaniu jawnym przy 10 głosach „za” i 2 „wstrzymujących się”
jako uchwałę Nr XXII/143/17 stanowiącą załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt. 10. – dopłata do ścieków.

Z treścią projektu uchwały w sprawie ustalenia dopłaty dla odbiorców usług zbioro-
wego odprowadzania ścieków zapoznał zebranych Pan Łukasz Korneluk – Dyrektor Za-
kładu Komunalnego w Wilczętach. Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 12 do niniej-
szego protokołu.



Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:

1. Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – komisja opiniuje
negatywnie powyższy projekt uchwały.

2. Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – decyzja nieroz-
strzygnięta – 4 radnych „wstrzymało się”.

3. Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa – komisja opiniuje negatywnie powyższy projekt uchwały.

Wniosków nie było.

Po przeprowadzeniu dyskusji przystąpiono do głosowania.
Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod głosowanie powyższy projekt uchwały,
który przyjęto w głosowaniu jawnym przy 5 głosach „za”, 2 „przeciw” i 5 „wstrzymują-
cych się” jako uchwałę  Nr XXII/144/17 stanowiącą załącznik Nr 13 do niniejszego
protokołu.

Ad. pkt. 11. – taryfa za zaopatrzenie w wodę.

Z treścią projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie
w wodę  zapoznał zebranych Pan Łukasz Korneluk – Dyrektor Zakładu Komunalnego w
Wilczętach. Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:

1. Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

2. Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

3. Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Wniosków nie było.

Po przeprowadzeniu dyskusji przystąpiono do głosowania.
Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod głosowanie powyższy projekt uchwały,
który przyjęto w głosowaniu jawnym przy 11 głosach „za” i 1 „przeciw” jako uchwałę
Nr XXII/145/17 stanowiącą załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt.   12. – plan pracy komisji Rewizyjnej.

Radna Lilla Kaczorek-Niska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej zwróciła się z proś-
bą o zmianę zapisu pkt. 3 Planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2017 r. – „Kontrola reali-
zacji budżetu przez Wójta Gminy Wilczęta pod kontem absolutorium za 2016 rok” z ter-
minu „pierwsza połowa kwietnia 2017” na „ Maj 2017 r”. Podyktowane to jest głównie z
braku składu osobowego Komisji. Od lutego 2017 do dzisiaj Komisja składała się z troj-
ga członków i ciężko było skorelować terminy kontroli.

Z uwagi na brak głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie po-
wyższy  wniosek,  który  przyjęto  jednogłośnie  w  głosowaniu  jawnym (w  głosowaniu
udział wzięło 12 radnych).

Ad. pkt.   13. – odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

Interpelacji i zapytań nie było.

Ad. pkt.   14. – wnioski i oświadczenia radnych.



Radny Roman Waldeck poruszył sprawę zakupu „zamiatarki do czyszczenia dróg gmin-
nych” oraz zanieczyszczania dróg powiatowych i wojewódzkiej przez sprzęt rolniczy 
oraz sprzęt wywożący drzewa ze składnicy w Gładyszach.

Radny Stanisław Terlicki złożył wniosek o zabezpieczenie drogi w Księżnie koło posesji 
p. Pycha, niszczonej przez bobry.

Odpowiedzi udzieliła Pani Wójt informując, że bobry znajdują się na działce prywatnej
w stawie p. Pycha i generalnie to pan Pych powinien usunąć zagrożenie, które stwarza-
ne jest na drodze gminnej. Sytuacja jest podobna na drodze do posesji p. Hryniewicza.

Radny Jerzy Łuczko zwrócił się z prośbą o naprawę drogi w Sopotach koło posesji p. Mi-
siura.

Pani Wójt odpowiadając na prośbę, poinformowała, że woda na tej drodze wylewa się
ze stawu dzierżawionego przez p. Misiurę (staw i ziemia jest „Agencyjna”). Nie mogę
puścić sprzętu, wydać zlecenia na roboty na nie swojej działce. W tej sprawie wysłali-
śmy pismo do „Agencji”.

Radna Lilla Kaczorek-Niska – na zebraniu Sołectwa Gładysze podjęliście państwo decy-
zję o zakupie zamiatarki. Czy poinformowani zostaliście o tym, że sprzęt ten może pra-
cować jedynie na terenie gminy. Fundusz sołecki dotyczy tylko zadań gminnych.

Pani Agnieszka Widuń poinformowała, że głównym argumentem który podnosiła na tym
zebraniu to to, że mieszkańcy muszą sobie zdawać sprawę, że ta zamiatarka może być
tylko na drogi, place gminne.

Pan Marian  Zasowski  – Sołtys  Sołectwa Ławki  – poinformował,  że firma wywożąca
śmieci posiada ciężki sprzęt przez co niszczą nasze drogi, szczególnie te prowadzące na
wiejskie kolonie.

Pani Dorota Jankiewicz-Kalwarska – Sołtys Sołectwa Karwiny-Dębień – zwróciła uwagę
na podobną sytuację w Karwinach, gdzie samochodami wywożącymi śmieci kierowcy
jeżdżą po chodniku i niszczą go, mimo że wielokrotnie zwracała na to uwagę.

Pan Zdzisław Dobrzeniecki poinformował, że w Tatarkach od p. Zyśk również nie wywo-
żone są śmieci.

Pani Wójt odpowiadając poinformowała, że p. Zyśk, zgodnie z umową, dowozi śmieci
do Tatarek i wysypuje do dużych pojemników.

Pani  Przewodnicząca Rady przypomniała  radnym o obowiązku składania  oświadczeń
majątkowych za 2016 rok.

Radna Elżbieta Skubij przypomniała również o złożonej obietnicy na sesji 17 lutego, o
przeznaczeniu diety z tej sesji na działalność szkół.

Ad. pkt.  17. – zakończenie obrad.

Wobec wyczerpania się tematyki obrad Przewodnicząca Rady podziękowała wszyst-
kim za udział i zakończyła  posiedzenie.

Sesja trwała od godziny 10:00 do godziny 11:29.

PROTOKOŁOWAŁ: PRZEWODNICZĄCA
Ryszard Żemier RADY GMINY WILCZĘTA

Krystyna Kaczyńska
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